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Wnoszg nastgpuj qce interpelacj e :

1. Remont drogi wewnEtrznej w Koczergach

W odpowiedzinamoj4 interpelacjg zlohon4w dniu 25 kwietnia 2017 roku, otrzymalam

odpowiedZ: ,,Utwardzenie tloczonym kamieniem zostanie zlecone na przelomie maja

i czerwca, z terminem realizacji do dnia 15 lipca 2017 roku':. A wedtug zapewnieri Pana

rnz- Kazanowskiego t4 drog4 bgdzie mozna chodzid w szpilkach. Termin ten nie zostal

dotrzymany - dlaczego. W czasie rob6t ziemnych na ul. Skladnicowej droga ta zostala

rozkopana w efekcie czegojest w gorszym stanie jezeli chodzi obezpieczny przejazd.

O tym fakcie w rozmowie telefonicznej pod koniec lipca poinformowaiam

Panain? Kazanowskiego. Obiecal zainteresowa6 sig t4 spraw4, pozostalo na obietnicy.

w polowie sierpnia osoba wracaj4ca zrtzmiany zpracy*ff1#*{{ffnoru.
Moje pytanie, w jakim terminie zostanie utwardzona ww. droga - mamy ju2 wrzesieri.

2. W dniach 5.08.17 (sobota),6.08.17 (ruedziela) i w nastgpnych dniach sierpnia

w Koczergach, a takhe na ul. Kolejowej utrzymywal sig ostry, diugotrwaly od6r.

W tej sprawie kontaktowalam sig z Panem Burmistrzem M. Bozyrnem, lecz bez

rezultatu ze wzglgdu na brak ustawy odorowej. W tych dniach temperatury byly

powy2ej 30oC. Czy przy tak wysokich temperaturach mozna wyw,ozi6 ciecze

pofermentacyjne czy gnojowicg. Czy w takiej sytuacji nie powinna zadzialac ochrona

Srodowiska czy sanepid? UciElliwy od6r wydziela sig z mniejszym lub wigkszym

natg2eniem czy ochrona Srodowiska przeprowadzila kontrolg odnoSnie

przestrzeganych zaleceri wydanych przy decyzji drodowiskowej, typu: szczelnego

zamknigcia komory fermentacyjnej czy zbiomika na ciecz pofermentacyjn4, w celu

ograniczenia emisj i odoru.

3. Czy PKP udzielila odpowiedzi odnoSnie ustawienia zapor na przejeLdzie kolejowym

w Koczergach?
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Interpelacja

W dniu 25 kwietnia zloirylam interpelacjg w sprawie przygotowania dokumentacji na

budowg oSwietlenia w m. Brudno.

Moje pytanie, czy termin 15 wrzeSnia zostanie dotrzymany. W jakim terminie

przewiduje sig budowg oSwietlenia w m. Brudno.
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